
 

 

   Till kommunfullmäktige i Hylte kommun 

 
Interpellation till 
Kommunstyrelsens ordförande 
angående målbilden med Forum 
 
 
Kommunfullmäktige beslöt 2018-03-15 att förvärva Västra Hylte 1:184 ”Forum”. 
 
När ärendet dessförinnan var uppe i kommunfullmäktige 15 februari 2018 
återremitterades ärendet för att: 
- Fastighetsägaren ska presentera en energideklaration gällande fastigheten Västra 
Hylte 1:184. 
- Kommunledningen tar fram en lokalförsörjningsplan och plan för vilka 
verksamheter, som har lokalbehov. 
- En plan för nyttjande av fastigheten tas fram och presenteras. 
- Ta fram kostnaderna för kommande investeringar/anpassningar nödvändiga för 
tänkt framtida användning 
 
Vid förvärvet hystes från Centerpartiet en oro om byggnadens skick, 
användningsområde och framtida kostnader.  
Dessa frågor har ännu nu efter 4 år inte fått några tydliga svar. 
 
Frågor till kommunstyrelsens ordförande: 

- Vilken är den tydliga målbilden med framtiden för Forum? 
- Vad är den samlade kostnaden hittills och förväntat framgent, för de 

frågetecken som fanns 2018? 
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Håkan Bengtsson (C)    


